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Tid: Onsdag 21. oktober 2020. 

 

1. Konstituering av FAU og valg av nestleder 
FAU-styret konstitueres. 8. og 10. trinn har ikke valgt representanter ennå. Velges innen neste møte. 

Styreleder og nestleder velges for ett år av gangen. Nestleder rykker opp som leder etter ett år, for å 

sikre kontinuitet. Kasserer velges for to år, og sekretær velges for to år. 

• Leder: Anette Høilund 

• Kasserer: Heidi Gilje 

• Sekretær: Kari Aasberg Bradley 

• Nestleder: Ingen kandidater foreslått. Velges på neste møte, som blir i november. Kandidater 

kan foreslås utenfor FAU-styret, forslag sendes fortløpende til FAU-leder. 

2. Valg til Samarbeidsutvalget (SU) og Kommunalt foresattutvalg (KFU) 
Valg av representanter til utvalg. 

• Samarbeidsutvalget (SU): Anette Høilund og Marianne Malnes. Vara: Morten Hagbartsen.  

• Kommunalt foresattutvalg (KFU): Anette Høilund og Erik Hornnes. Vara: Morten Hagbartsen. 

3. Gjennomgang av vedtekter, årshjul og budsjett 
Vedtekter, årshjul og budsjett ligger ute her: https://www.ahk.no/innhold/Barn-skole-og-

familie/skole-og-SFO/vare-skoler/aursmoen-skole/arsmote-fau-2020/  

Vedtekter 
Aursmoen FAU skal ha følgende komiteer/arbeidsgrupper: 

• 17. mai-komite: Velges blant foresatte på 6. trinn 

• 10. klasseavslutning: Feil i vedtektene: Komite for 10. klasseavslutning velges blant foresatte 

på 8. trinn, ikke 10. slik det står i vedtektene.  

• Godteriposer til siste skoledag før jul: Velges blant foresatte på 4. trinn. Kommentar: Passe 

på å starte med dette i god tid, tenke på sunne alternativer, ikke for mye godteri. 

• Vinterball: Velges blant foresatte på 9. trinn. 

• Andre arbeidsgrupper etter behov. 

4. Grazyna informerer 
• Koronasituasjonen. Vi er heldige her i Aurskog-Høland kommune, som fortsatt har lave 

smittetall, men koronasituasjonen påvirker likevel skolehverdagen. Uteområdene er delt inn i 

soner. Tilbakemeldinger fra lærer og SFO er at det er blitt roligere i forhold til tidligere som 

følge av at elevene må holde seg til sine klasser. Mer informasjon om koronasituasjonen i 
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Aurskog-Høland kommune finner du her: https://www.ahk.no/aktuelt/coronaviruset---

smittevernberedskap-i-aurskog-holand-kommune/   

• Svømming. Aursmoen har åpnet opp for svømming igjen for de aller fleste trinn. Det er 

fortsatt trinn som ikke har fått svømming på grunn av kapasitetsutfordringer i forbindelse 

med økt renhold som følge av koronasituasjonen. Skolen har søkt kommuneledelsen om 

dispensasjon, og håper å få på plass svømming på plass for alle trinn innen kort tid. 

• Foreldremøter. Fra mai frem til høstferien har det vært mye fokus på trusler, hærværk og 

ting som skjer på fritiden blant ungdommer, og skolen har arrangert foreldremøte for 10. 

klasse med SLT-koordinator som samarbeider tett med politi og utekontakt i kommunen.  

Det er en utfordring at det er få som møter på foreldremøter, spesielt i de øverste trinnene. 

Kommentar fra FAU: Burde denne typen temaer tas opp på foreldremøter for de lavere 

trinnene? 

• TV-aksjonen. Tema for årets TV-aksjon var «Et hav av muligheter», og arbeidet på Aursmoen 

har vært veldig godt, i år som tidligere. Det ble satt av tid i klassene på alle trinn, og mange 

av barna fikk en sterk opplevelse da de så hvordan plast påvirker miljøet. Skoleløpet var en 

suksess, og skolen har fått inn totalt 55.332 kroner. 

• Utredning av skolestruktur. Man har tatt hensyn til mange forskjellige faktorer. 

Konklusjonen er at det lønner seg å ha 1-10-skole på Aursmoen, men forutsetningen for 

dette er at Haneborg skole legges ned. Rapporten presenteres for politikerne i november, og 

politikerne gjør endelig vedtak.  

• Brukerundersøkelse 5. trinn. Bakgrunnen er ønske fra Barn og unges kommunestyre, som vil 

sørge for at barn og unges stemme blir hørt i prosessen med utredning av ny skolestruktur. 

Kommentar fra FAU: Det har kommet reaksjoner fra foreldre på brukerundersøkelsen på 5. 

trinn. Noen foresatte reagerer på at det er vanskelig for elevene å ta stilling til påstandene i 

undersøkelsen. Lager lærerne et opplegg rundt dette for å gjøre det lettere for elevene å 

forstå? Lærerne bør snakke om hva dette betyr, hva undersøkelsen skal brukes til, slik at 

barna kan få en forståelse for hva dette er. Grazyna undersøker dette. 

• Ny læreplan. Ny læreplan stiller en del krav, blant annet til fokus på bærekraftig utvikling, 

tverrfaglighet og dybdelæring. Aursmoen skole gjør allerede mye for å fremme god helse, 

læring og trivsel. 

• Folkehelse i skolen. Viken fylkeskommune har fått 40,5 millioner kroner av 

Sparebankstiftelsen DNB til å jobbe med folkehelse i skolen. Alle barneskoler, 

ungdomsskoler, kombinerte skoler, videregående skoler og private skoler i Viken fylke kan 

søke om midler til å realisere egne folkehelseprosjekter gjennom tilskuddsordningen i RØRE-

prosjektet. Aursmoen skole gjør allerede mye her, og planlegger å søke om støtte til 

frokostordning på ungdomsskoletrinnet fem dager i uken. Skolen skal legge til rette for å 

jobbe med fysisk aktiv læring. Barnetrinnet har uteskole, og her vil skolen vil også søke om 

midler til mer utstyr. Lekeapparatene på skolen har ikke blitt oppdaterte på lang tid, det er 

det også aktuelt å søke om midler tid. Les mer om RØRE-prosjektet her: 

https://viken.no/tjenester/planlegging/folkehelse/rore-viken/bli-en-rore-skole/  

5. Årshjulet  
Årshjulet ligger ute her https://www.ahk.no/innhold/Barn-skole-og-familie/skole-og-SFO/vare-

skoler/aursmoen-skole/arsmote-fau-2020/ 

Det legges opp til mye aktiviteter i august/september, men FAU får ikke startet opp for fullt før i 

oktober, fordi det tar tid for alle trinn å velge representanter. Det er ønskelig å skyve på aktivitetene 
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slik at man får det organisert riktigere i forhold til kapasitet. Hvert trinn har ansvar for sine 

aktiviteter, og det er viktig at hvert trinn har oversikt over sine oppgaver.  

6. Godkjenne budsjett for skoleåret 2020-2021 
Budsjett for skoleåret 2020-2021 godkjennes. Budsjettet ligger ute her 

https://www.ahk.no/innhold/Barn-skole-og-familie/skole-og-SFO/vare-skoler/aursmoen-

skole/arsmote-fau-2020/ 

Man har strammet inn budsjettet, og fått bedre kontroll på hvor pengene går. Man forsøker å ha 

cirka to års drift på konto. Inntektene er mindre på grunn av koronasituasjonen. Koronasituasjonen 

er pågående, og det er vanskelig å få oversikt over hvordan det vil påvirke inntekter i året som 

kommer. Det er visse ting FAU tradisjonelt alltid bidrar med penger til, og man må sørge for at det er 

penger til dette.  

Man har gått bort fra å sette av midler til 7. klasseavslutning. Det virker ikke som om det er behov for 

midler til dette, dersom det meldes behov kan man se på dette igjen.  

Søknadsfrister for FAU-midler: 15. september og 15. januar.  

7. Vedta størrelse på medlemskontingent 
Medlemskontingent: Settes til 250 kroner per familie, ikke per barn.  

Det er ikke veldig mange som betaler denne, men den er viktig, og gjør at man for eksempel slipper 

inngangspenger på 10. klasseavslutning, det gjør at man kan ha godteriposer på barnetrinnet, og det 

gjør at alle kan delta. Det blir viktig fremover å få frem hva FAU-pengene brukes til, få frem de gode 

historiene, og informere godt rundt hvor viktig medlemskontingenten er.  

Viktig at FAU-representantene informerer godt rundt dette på sine trinn. 

8. Behandle innkomne søknader om FAU-midler 
Det har kommet inn 1 søknad innen fristen 15. september:  

Søknad fra Aursmoen skole om kinahuske på barnetrinnet. Den er slitt, og måtte demonteres, dette 

er en veldig populær leke på barnetrinnet. Kommentarer: Det er tidligere gitt penger til oppussing av 

gapahuk, ting som blir laget på dugnad og ting foreldrene er involvert i. FAU mener det er viktig å 

skille ut ting som er kommunens ansvar som eier. Søknaden enstemmig avvist. 

En søknad fra skigruppa som ble liggende fra i fjor, om midler til gapahuk. Skigruppa har ikke lenger 

behov for midler tid dette, så denne søknaden utgår.  

Midlene som er satt av til søknader i år skyves til neste år.  

Anette tar kontakt med skøytegruppa for å minne om søknadsfristen 15. januar. Skigruppa 

oppfordres til å søke penger til løypekjøring. 

9. Godkjenne møteplan for skoleåret 
• FAU-møter legges til nest siste onsdag i hver måned.  

• Neste møte: 18. november. 

• FAU-leder oppretter Facebook-arrangementer for hvert møte. 
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10. Annet 
• Dusjene på skolen. Femteklasseguttene er ikke fornøyd med dusjene på skolen, dusjene er 

ustabile, det blir fort kaldt vann. Odd Inge Danielsen Rygh tar dette opp med skolen, og det 

settes opp som sak på neste FAU-møte.  

• Kriminalitet og narkotika som tema på 10. trinn. Bør dette tas opp som tema på et tidligere 

trinn? Disse temaene har tidligere vært tatt opp på 7. trinn. 

• FAU tar initiativ til at skolen inviterer til et informasjonsmøte. Mulig det bør vurderes å legge 

opp til nettmøte.  

• Temaer på foreldremøte. FAU ønsker en oversikt over hvilke temaer skolen planlegger på 

foreldremøtene, på hvilke trinn. Anette tar kontakt med Grazyna om dette. 

• Hvordan engasjere foreldre til å delta? Bruke ressursene godt slik at vi når flest mulig. Er det 

mulig at man tar opp enkelte temaer på feil klassetrinn? Hvilke temaer ønsker 

foreldregruppene av skolen tar opp på foreldremøtene? FAU-kontaktene snakker om dette 

med sitt klassetrinn.  

• Kommunikasjon: Det er en fordel om alle foreldre melder seg inn i FAU-gruppen på 

Faceboook. FAU-kontaktene snakker om dette i klassene på sitt trinn. Det er også ønskelig å 

få ut mer informasjon rundt medlemskontingenten: Det blir viktig fremover å få frem hva 

FAU-pengene brukes til, få frem de gode historiene, og informere godt rundt hvor viktig 

medlemskontingenten er.  

• Guide for klassekasse. Vi som representanter for alle foresatte bør komme med en guide i 

forhold til hvordan man setter opp en klassekasse. Skal FAU legge føringer på beløp? Gå vekk 

fra hele klassekasse? Dette tas opp neste møte.  

• 17. mai: Planlegges som vanlig, uavhengig av koronasituasjonen.  

11. Saker til neste møte 
• Dusjene på skolen. 

• Guide for klassekasse.  

• Temaer på foreldremøte. 


